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Rada Miejska w Augustowie 

 

 

Protokół nr VI/24 

z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Augustowie, która odbyła się w sali konferencyjnej  

Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35 

w dniu 31 października 2024 roku 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków, co stanowi o prawomocności posiedzenia. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia  Bielawska 

3. Adam Łukasz Chmielewski 

4. Mirosław Chudecki 

5. Leszek Stanisław Cieślik 

6. Wiesława Drejer-Przekop 

7. Zbigniew Gąsiewski 

8. Rafał Harasim 

9. Wiesław Jeruć 

10. Monika Krupińska 

11. Jarosław Kwiecień 

12. Seweryn Maksimowski 

13. Wioletta Mursztyn 

14. Dariusz Ostapowicz 

15. Izabela Agnieszka Piasecka 

16. Katarzyna Raczkowska 

17. Jolanta Oneta Roszkowska 

18. Wojciech Skowroński 

19. Jacek Truszkowski 

20. Adam Wysocki 

21. Andrzej Zarzecki 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa 

- Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa 

- Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa, 

- Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny, 
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- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Tomasz Mariusz Andrukiewicz - Prezydent Ełku,  

- Mirosław Bałakier - Prezes Zarządu BIOM, 

- Justyna Półtorak - Prezes Zarządu - ATBS „KODREM” Sp. z o.o.,  

- Michał Dariusz Paruch – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie, 

- Bartosz Cichy – Prezes Augustowskiego Towarzystwa Pływackiego. 

 

Obrady rozpoczęto 31 października 2024 o godz. 09:00,  

a zakończono o godz. 15:55 tego samego dnia. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do Związku Miast Polskich, 

b) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik  

o określonej pojemności,  

c) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości 

d) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

e) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 

f) przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości, 

g) przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości, 

h) zmiany Uchwały Nr V/59/24 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  

12 września 2024 r. w sprawie opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie, 

i) wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej w Augustowie do Augustowskiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego, 

j) ustanowienia oraz określenia warunków i trybu przyznawania stypendiów 

artystycznych w zakresie twórczości artystycznej, upowszechniania kultury oraz opieki 

nad zabytkami, 

k) ustanowienia oraz określenia warunków i trybu przyznawania nagród za wybitne 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, 

l) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest  

ta sama nieruchomość, 

m) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest  

ta sama nieruchomość, 
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n) zmieniająca uchwałę nr LIX/560/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  

29 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów, 

o) zmiany uchwały Nr LIX/561/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  

29 grudnia 2022 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, 

p) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

dla nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

r) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Miasto Augustów, 

s) Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto 

Augustów na lata 2024 – 2033, 

t) określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych, 

u) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

w) zmian budżetu miasta na rok 2024, 

x) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2024-2027  

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2037. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasta Augustów za rok szkolny 

2023/2024. 

6. Informacja Burmistrza Miasta Augustowa w sprawie podatku rolnego i leśnego na 2025 rok. 

7. Przyjęcie protokołów z obrad: III sesji Rady Miejskiej z 27 czerwca 2024 r.; IV sesji Rady 

Miejskiej z 25 lipca 2024 r.; V sesji Rady Miejskiej z 12 września 2024 r. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

  

Pkt 1. Otwarcie obrad. /00:00:00/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz otworzył obrady VI sesji Rady Miejskiej  

w Augustowie. Powitał wszystkie osoby obecne na sali. Przypomniał, że obrady rady gminy  

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny 

sposób zwyczajowo przyjęty. Poinformował, że zgodnie z listą obecności w obradach bierze udział 

21 radnych, w związku z czym stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Pkt 2. Przedstawienie porządku obrad. /00:00:50/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że porządek obrad  

wraz z projektami uchwał i innymi niezbędnymi materiałami /zał. nr 2/ Radni otrzymali  

w systemie eSesja. Poinformował że zgodnie z artykułem 20 ustęp 1a ustawy o samorządzie 

gminnym rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 
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głosów ustawowego składu rady. Poinformował, że Burmistrz Miasta Augustowa złożył wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad VI sesji Rady Miejskiej w Augustowie dodatkowych 

projektów uchwał /zał. nr 3/ oraz poinformował o wniesionych autopoprawkach do projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu. Zapytał czy są inne wnioski o zmianę w porządku obrad. 

Wobec braku zgłoszeń innych wniosków poprosił Burmistrza Miasta Augustowa o przedstawienie 

wniosku. 

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił wniosek o ujęcie w porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności oraz projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmiany zaproponowane przez 

Burmistrza Miasta Augustowa.  

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 4b) projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, Wiesława Drejer-Przekop, 

Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, 

Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, 

Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

BRAK GŁOSU (1) 

Emilian Al-Khameri 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Burmistrza został przyjęty. Poddał pod 

głosowanie kolejny wniosek Burmistrza. 

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 4c) projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, 

Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, 

Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Burmistrza został przyjęty. Następnie 

przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz ze zmianami.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został przyjęty.  

Pkt 3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od przedstawienia 

ostatniego sprawozdania. /00:04:50/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego przedstawieniu sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta 

Augustowa od przedstawienia ostatniego sprawozdania. Poprosił Burmistrza Miasta Augustowa  

o przedstawienie sprawozdania.  

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk złożył sprawozdanie. 

Po wysłuchaniu sprawozdania, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził dyskusję. 
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Pkt 4a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

/00:23:18/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przystąpienia  

do Związku Miast Polskich. Poinformował o obecności Członka Zarządu Związku Miast Polskich, 

Prezydenta Miasta Ełk Tomasza Mariusza Andrukiewicza.  

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił projekt uchwały. 

 

Członek Związku Miast Polskich Prezydenta Miasta Ełk Tomasza Mariusz Andrukiewicz 

przedstawił informacje dotyczące działalności Związku Miast Polskich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji Rozwoju. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Mirosław Chudecki poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  

ww. projekt uchwały. 

  

Głosowano w sprawie: przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do Związku 

Miast Polskich została podjęta. 

/Uchwała nr VI/75/24 stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 
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Pkt 4b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik o określonej pojemności. /00:39:00/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności.  

 

Prezes Zarządu BIOM Mirosław Bałakier przedstawił ogólną sytuację finansową spółki BIOM 

oraz funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami komunalnymi.  

 

Radna Izabela Agnieszka Piasecka złożyła w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej wniosek 

formalny o obniżenie stawki ujętej w uchwale w § 2 ust. 1 z 39 zł na 36 zł, a w § 2 ust. 4 z 15 zł 

na 14 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek formalny Radnej Izabeli 

Agnieszki Piaseckiej. 

 

Głosowano w sprawie: Wniosku formalnego Radnej Izabeli Piaseckiej o obniżenie stawki ujętej 

w uchwale w § 2 ust. 1 z 39 zł na 36 zł, a w § 2 ust. 4 z 15 zł na 14 zł. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław 

Kwiecień, Wioletta Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam 

Wysocki 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że wniosek formalny Radnej 

Izabeli Agnieszki Piaseckiej został odrzucony, po czym poprosił Przewodniczącego Komisji  

ds. Budżetu o przedstawienie opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności.  
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Głosowano w sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki 

PRZECIW (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław 

Kwiecień, Wioletta Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Skowroński 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia 

stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności została podjęta. 

/Uchwała nr VI/76/24 stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

Pkt 4c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

/01:58:35/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji  

ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu  

o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski omówił projekt uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam 

Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław 

Kwiecień, Wioletta Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Andrzej Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  

przez właścicieli nieruchomości została podjęta.  

/Uchwała nr VI/77/24 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

 

Pkt 4d. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. /02:00:15/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących  

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Dodał, że projekt uchwały  

był również rozpatrywany na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu o przedstawienie opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 
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Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie pokrycia 

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących 

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta. 

/Uchwała nr VI/78/24 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

  

Pkt 4e. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

/02:02:04/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji 

bez rozpatrzenia. Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji 

skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie. Następnie poprosił Przewodniczącą 

Komisji skarg, wniosków i petycji o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Sylwia Bielawska omówiła złożoną petycje. 

Poinformowała, iż Komisja rekomenduje pozostawienie ww. petycji bez rozpatrzenia z powodu 

nieusuwalnych braków formalnych. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, 

Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesława Drejer-Przekop 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia została podjęta. 

/Uchwała nr VI/79/24 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
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Pkt 4f. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku do rozpatrzenia 

według właściwości. /02:03:47/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku 

do rozpatrzenia według właściwości. Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany na 

posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie. Następnie poprosił 

Przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Sylwia Bielawska poinformowała,  

że Komisja rekomenduje przekazanie wniosku do załatwienia według właściwości Burmistrzowi 

Miasta Augustowa. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania wniosku do 

rozpatrzenia według właściwości została podjęta. 

/Uchwała nr VI/80/24 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 

Pkt 4g. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku do rozpatrzenia 

według właściwości. /02:04:50/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku 

do rozpatrzenia według właściwości. Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie. Następnie 

poprosił Przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Sylwia Bielawska poinformowała,  

że Komisja rekomenduje przekazanie wniosku do załatwienia według właściwości Burmistrzowi 

Miasta Augustowa. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.   
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Głosowano w sprawie: przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania wniosku do 

rozpatrzenia według właściwości została podjęta. 

/Uchwała nr VI/81/24 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/.  

Pkt 4h. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/59/24 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 12 września 2024 r.  w sprawie opłaty za pobyt dziecka  

w Żłobku Nr 1 w Augustowie. /02:05:40/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr V/59/24 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 12 września 2024 r.  w sprawie opłaty za pobyt 

dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie. Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej Adama Wysockiego o przedstawienie opinii 

Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej Adam Wysocki poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Zastępca Burmistrza Filip Jerzy Chodkiewicz omówił przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr V/59/24 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  

12 września 2024 r.  w sprawie opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 
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Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr V/59/24 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 12 września 2024 r.  w sprawie opłaty za pobyt dziecka  

w Żłobku Nr 1 w Augustowie została podjęta. 

/Uchwała nr VI/82/24 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

  

Pkt 4i. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady 

Miejskiej w Augustowie do Augustowskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

/02:08:00/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

przedstawicieli Rady Miejskiej w Augustowie do Augustowskiej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego.  

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił ww. projekt uchwały. Poprosił  

o zgłaszanie kandydatur przedstawicieli Rady Miejskiej w Augustowie do Augustowskiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego. 

Radna Katarzyna Raczkowska zgłosiła kandydaturę Radnej Sylwii Bielawskiej, Radnego 

Seweryna Maksimowskiego oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusza Ostapowicza.  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pełnienie funkcji przedstawicieli Rady Miejskiej  

w Augustowskiej Radzie Działalności Pożytku Publicznego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił, że Radni otrzymali zaproszenie od Burmistrza Miasta 

Augustowa oraz Starosty Augustowskiego do udziału w obchodach Narodowego Dnia 

Niepodległości. Poprosił, aby wszystkie Kluby Radnych wyznaczyły po jednej osobie do pocztu 

sztandarowego. Następnie przeprowadził głosowanie ww. projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: Kandydatury Sylwii Bielawskiej, Seweryna Maksimowskiego, Dariusza 

Ostapowicza do Augustowskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz 

Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Jacek Truszkowski, Adam 

Wysocki 

PRZECIW (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Jarosław Kwiecień, Wioletta Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Wojciech Skowroński, 

Andrzej Zarzecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził,  

że kandydatury zostały zaakceptowane, a uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady 

Miejskiej w Augustowie do Augustowskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego została 

podjęta. 

/Uchwała nr VI/83/24 stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

 

Pkt 4j. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia oraz określenia warunków  

i trybu przyznawania stypendiów artystycznych w zakresie twórczości artystycznej, 

upowszechniania kultury oraz opieki nad zabytkami. /02:12:08/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie ustanowienia  

oraz określenia warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych w zakresie twórczości 

artystycznej, upowszechniania kultury oraz opieki nad zabytkami. Poinformował, że projekt 

uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej  

w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej Adama Wysockiego 

o przedstawienie opinii komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej Adam Wysocki poinformował, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Zastępca Burmistrza Filip Jerzy Chodkiewicz omówił przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: ustanowienia oraz określenia warunków i trybu przyznawania stypendiów 

artystycznych w zakresie twórczości artystycznej, upowszechniania kultury oraz opieki  

nad zabytkami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika 

Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 



S t r o n a  | 15 

 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

BRAK GŁOSU (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie 

ustanowienia oraz określenia warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych  

w zakresie twórczości artystycznej, upowszechniania kultury oraz opieki nad zabytkami została 

podjęta. 

/Uchwała nr VI/84/24 stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 

 

Pkt 4k. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia oraz określenia warunków  

i trybu przyznawania nagród za wybitne osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury. /02:16:01/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie ustanowienia  

oraz określenia warunków i trybu przyznawania nagród za wybitne osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. Poinformował, że projekt uchwały 

był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej Adama Wysockiego o przedstawienie 

opinii Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej Adam Wysocki poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Zastępca Burmistrza Filip Jerzy Chodkiewicz omówił przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.   

Głosowano w sprawie: ustanowienia oraz określenia warunków i trybu przyznawania nagród  

za wybitne osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek 

Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie ustanowienia oraz określenia 

warunków i trybu przyznawania nagród za wybitne osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury została podjęta. 

/Uchwała nr VI/85/24 stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

Pkt 4l. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. /02:18:23/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Rady 

Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Mirosław Chudecki poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił ww. projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek 

Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość została podjęta.  

/Uchwała nr VI/86/24 stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
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Pkt 4m. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. /02:22:02/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Rady 

Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Mirosław Chudecki poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił ww. projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość została podjęta.  

/Uchwała nr VI/87/24 stanowi załącznik nr 16 do protokołu/.  

Pkt 4n. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę nr LIX/560/22 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia  29 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości  i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów. /02:24:08/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę 

nr LIX/560/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  29 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów. Poinformował, 

że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej Rady 

Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej Adama 

Wysockiego o przedstawienie opinii Komisji.  
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Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej Adam Wysocki poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Radna Wiesława Drejer-Przekop zwróciła uwagę na omyłkę w liście wypunktowania  

w załączniku uchwały.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski zgłosił autopoprawkę  

w załączniku projektu uchwały. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził 

głosowanie w sprawie ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

  

Głosowano w sprawie: zmieniająca uchwałę nr LIX/560/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  

29 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie 

Gminy Miasta Augustów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Leszek Stanisław Cieślik, 

Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika 

Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Chudecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmieniająca uchwałę nr LIX/560/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  29 grudnia 2022 r.  

w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie Gminy Miasta 

Augustów została podjęta. 

/Uchwała nr VI/88/24 stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 

  

Pkt 4o. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIX/561/22 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów. /02:31:42/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr LIX/561/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie szczegółowego 
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sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów. Poinformował, że projekt uchwały  

był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej Adama Wysockiego o przedstawienie 

opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej Adam Wysocki poinformował, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Radca Prawny Beata Kornelius-Wnukowska w imieniu Burmistrza Miasta Augustowa zgłosiła 

poprawkę do uzasadnienia ww. projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr LIX/561/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  

29 grudnia 2022 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych 

odpadów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały Nr LIX/561/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów została podjęta. 

/Uchwała nr VI/89/24 stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 

  

Pkt 4p. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

/02:35:00/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej 
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stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje 

się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe. Dodał, że projekt uchwały był również rozpatrywany na posiedzeniu Komisji  

ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu  

o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

  

Głosowano w sprawie: ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam 

Wysocki 

PRZECIW (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Wiesław Jeruć, Jarosław Kwiecień, Wioletta 

Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Andrzej Zarzecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się 

domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

została podjęta. 

/Uchwała nr VI/90/24 stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 

 

Pkt 4r. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Augustów. /02:36:56/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Augustów. Poinformował, że 
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projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej 

w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej Adama Wysockiego 

o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej Adam Wysocki poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

  

Głosowano w sprawie: zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miasto Augustów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika 

Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Augustów 

została podjęta. 

/Uchwała nr VI/91/24 stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 

  

Pkt 4s. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Augustów na lata 2024-2033. /02:41:51/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Augustów na lata 2024-2033. 

Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-

Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji Społeczno-

Oświatowej Adama Wysockiego o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej Adam Wysocki poinformował, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
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Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  

ww. projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Miasto Augustów na lata 2024-2033. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn 

Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Jacek 

Truszkowski, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Wiesław Jeruć, Wioletta Mursztyn, 

Izabela Agnieszka Piasecka 

BRAK GŁOSU (2) 

Wojciech Skowroński, Andrzej Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Augustów na lata 2024-2033 została 

podjęta. 

/Uchwała nr VI/92/24 stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 

 

Pkt 4t. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat 

i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych. /02:54:20/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie określenia warunków 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych. Dodał, 

że projekt uchwały był również rozpatrywany na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej 

w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Radny Leszek Stanisław Cieślik złożył wniosek formalny. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minut przerwy. 

 

Po wznowieniu obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie w sprawie 

wniosku formalnego Radnego Leszka Stanisława Cieślika o wykreślenie z paragrafu 1: „do dnia 

31.12.2025 r.”. 

 

Głosowano w sprawie: Wniosku formalnego Radnego Leszka Stanisława Cieślika o wykreślenie 

z paragrafu 1: „do dnia 31.12.2025 r.” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław 

Kwiecień, Wioletta Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Skowroński 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek formalny Radnego Leszka Stanisława 

Cieślika nie został przyjęty. Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, przeprowadził głosowanie 

w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 

procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki 

PRZECIW (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław 

Kwiecień, Wioletta Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Skowroński 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie określenia warunków 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych została 

podjęta.  

/Uchwała nr VI/93/24 stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 

  

Pkt 4u. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. /03:44:31/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Dodał, że projekt uchwały był również rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji ds. Budżetu o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski uzupełnił wypowiedź 

Burmistrza Miasta Augustowa. 

Po zakończonej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki 

PRZECIW (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław 

Kwiecień, Wioletta Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Skowroński 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała nr VI/94/24 stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
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Pkt 4w. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2024. 

/04:04:46/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2024. Dodał, że projekt uchwały był również rozpatrywany na posiedzeniu Komisji  

ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu  

o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Skarbnik Miasta Augustowa Radosław Czerwiński omówił ww. projekt uchwały wraz z 

autopoprawkami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził dyskusję nad zmianami w budżecie miasta na rok 

2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do pocztu sztandarowego podczas obchodów 

Święta Niepodległości zgłosili się Radny Zbigniew Gąsiewski, Radny Emilian Al-Khameri oraz 

Radna Izabela Agnieszka Piasecka. 

Radny Andrzej Zarzecki złożył wniosek formalny o przywrócenie kwoty 30 tys. złotych  

z powrotem do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

Po wznowieniu obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie w sprawie 

wniosku formalnego Radnego Andrzeja Zarzeckiego. 

Głosowano w sprawie: Wniosku formalnego Radnego Andrzeja Zarzeckiego o przywrócenie 

kwoty 30 tys. złotych z powrotem do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 

2024 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław 

Kwiecień, Wioletta Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Wojciech Skowroński, Andrzej 

Zarzecki 

PRZECIW (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki  
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek formalny Radnego Andrzeja Zarzeckiego 

nie został przyjęty. 

Po zakończonej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie w sprawie 

zmian budżetu miasta na rok 2024. 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2024. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki 

PRZECIW (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław 

Kwiecień, Wioletta Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Skowroński 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

budżetu miasta na rok 2024 została podjęta. 

/Uchwała nr VI/95/24 stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 

  

Pkt 4x. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2024-2037. /05:10:33/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2024-2037. Dodał, że projekt uchwały był również rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji ds. Budżetu o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Skarbnik Miasta Augustowa Radosław Czerwiński omówił ww. projekt uchwały wraz  

z wprowadzoną autopoprawką. 

Wobec braku głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.   
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Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata  

2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2037. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam 

Wysocki 

PRZECIW (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław Kwiecień, Wioletta Mursztyn, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Andrzej Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2037 została podjęta. 

/Uchwała nr VI/96/24 stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 

  

Pkt 5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasta Augustów za rok 

szkolny 2023/2024. /05:14:03/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego przedstawieniu informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Miasta Augustów za rok szkolny 2023/2024. 

Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu Anita Szostak przedstawiła informację.  

Radni nie wnieśli uwag ani pytań do przedstawionej informacji. 

Pkt 6. Informacja Burmistrza Miasta Augustowa w sprawie podatku rolnego i leśnego  

na 2025 rok. /05:17:45/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego przedstawieniu informacji Burmistrza Miasta Augustowa  

w sprawie podatku rolnego i leśnego na 2025 rok. 

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski przedstawił informację 

Burmistrza Miasta Augustowa w sprawie podatku rolnego i leśnego na 2025 rok. 

Radni nie wnieśli uwag ani pytań. 
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Pkt 7. Przyjęcie protokołów z obrad: III sesji Rady Miejskiej z 27 czerwca 2024 r.; IV sesji 

Rady Miejskiej z 25 lipca 2024 r.; V sesji Rady Miejskiej z 12 września 2024 r. /05:20:05/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: III sesji Rady Miejskiej  

z 27 czerwca 2024 r.; IV sesji Rady Miejskiej z 25 lipca 2024 r.; V sesji Rady Miejskiej  

z 12 września 2024 r. Zapytał Radnych czy mają uwagi do protokołu.  

Wobec braku uwag do protokołu, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej z 27 czerwca 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że protokół z obrad III sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 czerwca 2024 r. został przyjęty, następnie zapytał, czy  

Radni zgłaszają uwagi do protokołu z IV sesji Rady Miejskiej.  

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej z 25 lipca 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że protokół z obrad IV sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 25 lipca 2024 r. został przyjęty, następnie zapytał, czy  

Radni zgłaszają uwagi do protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził kolejne głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z obrad V sesji Rady Miejskiej z 12 września 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika 

Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sylwia  Bielawska 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że protokół z obrad V sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 12 września 2024 r. został przyjęty.  

Pkt 8. Wolne wnioski. /05:21:32/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz przeprowadził dyskusję w puncie wolne 

wnioski. Przypomniał, że zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym 

Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Miasta jako podmioty dokonujące analizy oświadczeń 

majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia, w terminie do dnia 30 października każdego 

roku przedstawiają radzie gminy informację o osobach, które nie złożyły oświadczenia 

majątkowego lub złożyły je po terminie, nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych 

oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe 

oświadczenia oraz działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi  

w analizowanych oświadczeniach majątkowych. Poinformował, że informacje o analizie 

oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta Augustowa, 

Radni otrzymali wraz z materiałami w systemie eSesja. 

Pkt 9. Zamknięcie obrad. /06:49:03/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz po wyczerpaniu porządku obrad zamknął 

obrady VI sesji Rady Miejskiej w Augustowie. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

 

Dariusz Ostapowicz 

 

Przygotowała: Patrycja Szostak 

 

/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego protokołu./ 


